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Št.: 03201-9/2007 
Dne: 11/9-2007                    

Z A P I S 
 

8. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 11.9.2007 ob 16. uri v prostorih Epicenter v 
Postojni. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: ČERNAČ Zvone, KNIFIC Jernej, GLAVAČ Ana, SIMČIČ Janko, 
KLAJNŠEK Tina, MUHIČ Darko, STEGEL Boštjan, UHELJ Miha, VESEL Samo, JURCA Franc, 
KNAFELC Livij,  SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, IPAVEC Florijana, PAVLOVEC 
Miran, KONRAD Tea, MAGAJNA Irena, ŽAGAR David, TIRINGER Tomislav in PAHOR 
Karmen. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: BAJC Josip, MILAVEC Roman, FAJDIGA Dominik in JAKIN 
ČERNE Magda.   
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna; KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave in  JAPELJ Tončka, zapisničarka.  
NOVINARJI: Rupnik Veronika, Brovč Gabrijela in  Škrinjar Klara. 
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo. 
V začetku seje je bilo prisotnih 14. članov občinskega sveta.  
 
Obravnavan je bil naslednji 

d n e v n i     r e d : 
 

1. Potrditev zapisa 7. redne seje občinskega sveta občine Postojna,  zapisa 3. dopisne seje 
občinskega sveta in zapisa 4. dopisne seje občinskega sveta 

2. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Postojna za leto 2007 
3. Imenovanje članov uredniškega odbora javnega glasila občine Postojna »Postojna 1909« 
4. Imenovanje odgovornega urednika javnega glasila občine Postojna »Postojna 1909« 
5. Pismo o nameri – Hotel Kras in ureditev centra mesta 
6. Promet z nepremičninami  
7. Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja 

 
Ad 1) 

POTRDITEV ZAPISA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE POSTOJNA, 
ZAPISA 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA IN ZAPISA 4. DOPISNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA 
 
Zapisi so bili posredovani z gradivom. Pripomb bi bilo. 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 
Potrdi se zapis 7. seje Občinskega sveta Občine Postojna. 
ZA 13 glasov, PROTI - 
Sprejet je bil 
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s k l  e p 
 
Potrdi se zapis 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Postojna. 
ZA 13 glasov, PROTI - 
 
(Prisotnih je bilo 16 članov OS) 
Sprejet je bil  
 

s k l e p 
 
Potrdi se zapis 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Postojna. 
ZA 15 glasov, PROTI - 
 
 

Ad 2) 
SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU 

OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2007 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sklic seje in z dodatnim gradivom. 
VERBIČ Jernej, župan je podal obširnejšo obrazložitev.  
MAGAJNA Irena, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je predstavila stališče odbora. 
STEGEL Boštjan, predsednik Odbora za okolje in prostor je predstavil stališče odbora. 
ŽUPAN je prisotne seznanil s stališčem Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, turizem in finance. 
V razpravi so sodelovali: Žagar David, Srebotnjak Borsellino Margareta, Knafelc Livij, Ipavec 
Florijana, Vesel Samo. 
ČERNAČ Zvone, podžupan,  PAHOR Karmen, podžupanja, KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave so odgovarjali na vprašanja iz razprave.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 
Občinski svet Občine Postojna sprejema Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka  o proračunu 
občine Postojna za leto 2007 skupaj s spremljajočimi dokumenti. 
 
ZA  17 glasov (od 19 prisotnih),  PROTI -  
 
 

Ad 3) 
IMENOVANJE ČLANOV UREDNIŠKEGA ODBORA JAVNEGA GLASILA OBČINE 

POSTOJNA »POSTOJNA 1909« 
 
Predlog za imenovanje je bil posredovan z gradivom za sejo. 
ŽUPAN je dal uvodno obrazložitev. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Simčič Janko in Srebotnjak Borsellino Margareta 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V Uredniški odbor javnega glasila Občine Postojna »Postojna 1909« se imenujejo naslednji člani: 
1. BAJC Silva, Tržaška cesta 22 a, Postojna, 
2. BRICELJ Elizabeta, Kajuhova ulica 1, Postojna, 
3. DOBRANIČ Branko, Studeno 66, Postojna, 
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4. JENČEK OCEPEK Mojca, Grobišče 10 a, Prestranek, 
5. KARIŽ Sergeja, Štihova ulica 5, Postojna, 
6. SIMČIČ Karolina, Štihova ulica 8, Postojna, 
7. SIMIČ Snežana, Cesta v Staro vas 3, Postojna. 

2. 
Sklep začne veljati takoj.  
 
ZA 14glasov od 18. prisotnih, PROTI - 
 

Ad 4) 
IMENOVANJE ODGOVORNEGA UREDNIKA JAVNEGA GLASILA OBČINE POSTOJNA 

»POSTOJNA 1909« 
 
Predlog je bil posredovan z gradivom. 
ŽUPAN je dal uvodno obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali: Srebotnjak Borsellino Margareta, župan, podžupan,  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Za odgovorno urednico javnega glasila občine Postojna »Postojna 1909« se imenuje:  
Sabina PATERNOST, Vilharjeva ul. 3, Postojna.  
 

2. 
Sklep začne veljati takoj.  
 
ZA 13 glasov od 18 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 5) 
PISMO O NAMERI – HOTEL KRAS IN UREDITEV CENTRA MESTA 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
Podžupan Černač Zvone je podal uvodno obrazložitev.  
V razpravi so sodelovali: Vesel Samo, Ipavec Florijana, župan, podžupan, Knafelc Livij,  
 
Občinski svet se je seznanil s pismom o nameri s ciljem ureditve središča mesta Postojna. 
 

Ad 6) 
PROMET Z NEPREMIČNINAMI 

- soglasje Kraškim lekarnam Ilirska Bistrica k prodaji skupnega stanovanja  
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
ŽUPAN je predstavil predlog. 
 
Soglasno z 17 glasovi  je bil sprejet 

s k l e p 
 

Občina Postojna daje Kraškim lekarnam Ilirska Bistrica soglasje k prodaji skupnega 
podstrešnega stanovanja v stanovanjskem bloku v Pivki, Postojnska cesta 7, g. Jožetu 
Marušiču v deležu 6,675 %. 
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Ad 7) 
POBUDE IN VPRAŠANJA IN ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Odgovori so bili posredovani z gradivom. 
ŽUPAN je podal dodatne odgovore. 
 
Postavljene so bile naslednje pobude oz. vprašanja: 
 
1. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je dala pisno pobudo, da se na naslednji seji 

Občinskega sveta obravnava točka »Problematika delovanja Kraških lekarn in »Problematika 
delovanja Notranjsko kraškega regionalnega zavoda za turizem Postojna« 

2. Vprašala je kdo se še pogaja glede poligona Poček,oz. kdo so predstavniki občine in kaj je bilo 
doseženo v letošnjem letu. Ali se izvaja dogovor in ali je bil po planu izveden prenos 
nepremičnin? Kdo je vodja pogajalske skupine?  

3. Posredovala je vprašanja občanov ali je možno urediti stopnice na železniško postajo? Hoja po 
njih je nevarna in stopnišče je zanemarjeno. 

4. Vprašala je ali je uzakonjeno dogajanje s tovornjaki pri Treh smrekcah. Za parkiranje je 
potrebno dovoljenje. Na tem območju je stalno prisotnih več tovornjakov.  

5. Ali drži, da Varstveno delovni center Postojna išče poslovne prostore? Kakšne rešitve se 
iščejo? 

6. IPAVEC Florijana je vprašala kakšni so načrti glede Grada Orehek. Ali je v državni ali v 
privatni lasti? Kaj bi občina lahko naredila? 

7. MAGAJNA Irena je posredovala vprašanje občanov glede koče Mladike. Zakaj propada in se 
nič ne ureja, komu je bila dana v najem… 
ŽUPAN je odgovoril, da poteka obnova. Dana so bila določena sredstva, vendar adaptacija te 
koče je obsežna stvar. Predvideva se urejanje več mesecev in dokončanje v naslednjem letu. 

8. KONRAD Tea je podala vprašanje stanovalcev na Kolodvorski cesti 27 in Kolodvorski cesti 
32, ki navajajo, da nimajo enakih pogojev, kot drugi – nimajo možnosti ustreznih parkirnih 
mest, nimajo igral in igrišč. Tu je veliko majhnih otrok. 

9. Vprašala je zakaj  se je v Vrtcu Postojna s septembrom ukinilo popoldansko varstvo otrok.  
10. ŽAGAR David je vprašal ali je kaj novosti v zvezi z Notranjsko kraškim regionalnim 

zavodom za turizem.  
11. Sanacijska dela na glavni  cesti Planina – Razdrto sicer potekajo, vendar daje pobudo, da se 

pridobi natančnejši terminski plan. Kdaj se  predvideva zaključek glavnine teh del?  
12. Dal je pobudo, da se v križišču ceste Nova Gorica – Koper postavijo avtobusne čakalnice. 

Navezava že obstaja.  
13. Dal je pobudo, da se pred naseljem  Razdrto postavi tabla z imenom naselja in omejitev 

hitrosti. Nekatere stvari v dogovoru s KS že potekajo. 
14. Z Direkcijo RS za ceste naj se občina dogovori za postavitev števnih naprav pred naseljem 

Radzrto v obeh smereh. Predlagal je štetje prometa.  
15. VESEL Samo je postavil vprašanje glede Notranjsko kaškega  regionalnega zavoda za turizem 

vprašal kakšno je stališče Občine Postojna oz. župana do delovanja in programa zavoda 
oziroma na kakšen način naj predstavnik občine Postojna, ki deluje v svetu zavoda, pride do 
informacij, kakšna stališča naj zagovarja. Ta mehanizem ni vzpostavljen. Kakšen je mehanizem 
nasploh za delovanje v vseh svetih zavodov.  

16. Dal je pobudo, da se na spletni strani občine Postojna ob novici, ki navaja veselico pri Mirandi, 
navede, da je bila v Selcah in ne v Slavini, kot je navedeno. (vprašanje je ali spada na občinsko 
stran, saj so Selce v občini Pivka).  

17. Dal je pobudo, da občina pristopi k reševanju in zapolnitvi vsebine Kulturnega doma v 
Postojni. Naj se poišče upravljavca, ki ni nujno, da je podjetje, lahko je tudi konzorcij. Določi 
naj se natančna pravila za uporabo Kulturnega doma oz. naj se celovito in trajno reši delovanje 
Kulturnega doma Postojna.  
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ŽUPAN je pojasnil, da je naročil naj se objavi novica o veselici pri Mirandi na spletni strani, 
saj so taka srečanja pomembna. 

18. UHELJ Miha je ponovno izpostavil problematiko odlaganja gradbenih odpadkov pod kočo 
Mladiko. Ali občina lahko posreduje, da se stanje uredi? 

19. Vpraša je kdaj bodo društva, ki imajo že podpisane pogodbe o financiranju, dobila sredstva. 
ŽUPAN je odgovoril, da bodo sredstva nakazana v kratkem. 

20. MUHIČ Darko je dal pobudo, da se ponovno  prouči prometni režim v občini Postojna in 
omejitve na cestah. Odgovor je sicer dobil, vendar je dokaj nejasen.  

21. KLANJŠEK Tina je glede ceste Prestranek – Hruševje vprašala kdaj se bodo pričela 
obljubljena dela.  

22. Izpostavila je problem kanalizacije v Orehku. Dela pri hišni št. 2 b so se izvedla slabo, kar je 
potrebno rešiti urgentno, saj teče voda iz kanalizacije čez cesto. Prosila je, da občina posreduje 
pri Krajevni skupnosti Prestranek.  
ŽUPAN je odgovoril, da se bo pričela urejanje navedene ceste naslednji dan.  

23. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je v zvezi z Regionalnim razvojnim programom 
Notranjsko kraške regije vprašala na koliko projektih je  občina Postojna uspela pri pridobitvi 
evropskih sredstev, saj iz programa to ni razvidno. Ima  neuradne informacije, da se delajo 
pločniki in ceste iz evropskih sredstev, zato želi informacijo – tudi na primer v povezavi s 
projektom Knjižnice, ki je kandidirala. Kateri so konkretni projekti, na katerih je občina sama 
ali v povezavi z RRA uspela pridobiti sredstva? 

 
PODŽUPAN Černač Zvone je  odgovoril, da je pogajalska skupina glede Počka ostala ista. S strani 
občine Postojna je predsednik g. Mislej.  
Sklenjen finančni dogovor se izvaja. Vsakoletno se namenjajo določena sredstva v okviru investicij, 
ki se izvajajo. Glede prenosa nepremičnin bo dan pisni odgovor. 
Pogajalska skupina je delala dobro in vse predvideno je bilo realizirano.  
 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je želela, da predsednik pogajalske skupine poda 
Občinskemu svetu poročilo. Opozorila je, da vodi pogajalsko skupino nekdo, ki ni član občinskega 
sveta, na strani pa direktor direktorata za logistiko. 
 
PODŽUPAN je nadalje odgovoril, da je utemeljena pobuda za ureditev stopnišča na železniško 
postajo. Ker so stroški precejšnji, se bo v letošnjem letu izvršila delna sanacija, končna ureditev pa 
bo uvrščena v proračun za naslednje leto.  
Glede dogajanja pri Treh smrekcah je bila  že posredovana pobuda Ministrstvu za notranje zadeve in 
Ministrstvu za promet. Njihovi odgovori so bili svetnikom posredovani. 
Poslovni prostori Varstveno delovnega centra: Občina ni bila uradno obveščena o tem, da center išče 
nadomestne prostore. VDC je objavil razpis lani. Občina se je nato vključila v reševanje problema  in 
upa na ustrezno rešitev, saj je od tega odvisna tudi perspektiva bivše porodnišnice.  
Glede  evropskih sredstev bo v Zaključnem računu  posredovan tabelarični pregled pridobljenih 
sredstev in razpisov, kjer občina ni bila uspešna s svojo prijavo.  
Grad Orehek je bil najbrž v denacionalizacijskem postopku vrnjen, kar pa bo še preverjeno in 
odgovorjeno pisno.  
Objekt Kolodvorska 27 je starejši in je urejanje parkirnih prostorov in igrišč v pristojnosti etažnih 
lastnikov, prenova Kolodvorske  32 pa je bila narejena pred par leti in v skladu z normativi so bila 
izdelana tudi parkirna mesta. Je pa celotno območje predvideno za nadaljnje urejanje v okviru ZN 
Ovčje staje, kjer je predvideno tudi otroško igrišče. 
Popoldansko varstvo otrok v Vrtcu Postojna se je izkazalo za nepotrebno. Koristila sta ga samo 
občasno eden ali dva otroka. Vsebinsko je to možno zagotoviti, vendar bi bilo potrebno plačilo 
zainteresiranih.  
Glede NKRZZT bo posebna točka uvrščena na seji občinskega sveta. 



 6

Cesta Planina – Razdrto. Urejanje je razdeljeno na tri leta, se pa zadeve spreminjajo glede na 
proračunske možnosti. Sprejeta je usmeritev, da se del od Postojne do Razdrtega  sanira do leta 2009 
v odsekih, kjer je potrebna sanacija. Za letošnje leto so se dodatno zagotovila sredstva za del med 
Hraščami in Bolkom, kar bo narejeno do konec oktobra.  
Glede avtobusne čakalnice bi morda ureditev lahko uvrstili v proračun za naslednje leto, enako za 
predlagano postavitev znakov. Glede štetja prometa pa je potrebno navesti razlog, da bi to lahko 
uveljavili. 
Za Kulturni dom Postojna se iščejo rešitve, kakršne so bile  z dano pobudo predlagane.  
Letos se ureja cesta samo od Prestranka do Orehka, ne proti Hruševju.  
ŽUPAN je dejal, da bo razmislil ali bo prevzel vodenje pogajalske skupine za urejanje vprašanj 
glede Počka. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 
 
 
Tončka Japelj                                                                                              Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                                                      župan 
 
 


